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#ÉÅÎĂÊÁÍÉÅ ÌÁÓĂÔàÊÉȦ  
 
)Ò ÎÏÓÌóÇÕÓÉÅÓ ίήȢ3ÁÅÉÍÁÓ ÐÁÖÁÓÁÒÁ ÓÅÓÉÊÁȟ ËÕÒÁÓ ÌÁÉËà ÐÁÒÌÁÍÅÎÔà 
ÒÉÓÉÎàÊàÓ ÓÖÁÒĂÇÁÓ ÄÉÓËÕÓÉÊÁÓ ÁÒ ÓÏÃÉàÌÁÊÉÅÍ ÕÎ ÓÁÄÁÒÂĂÂÁÓ ÐÁÒÔÎÅÒÉÅÍ 
ÐÁÒ ÍıÓÕ ÖÁÌÓÔÓ ÔÕÒÐÍàËàÓ ÁÔÔĂÓÔĂÂÁÓ ÓÔÒÁÔóúÉÓËÉÅÍ ÊÁÕÔàÊÕÍÉÅÍȢ 
£ÁÊà ÓÅÓÉÊà ÎÏÔÉËÁ ÁÒĂ ÐÉÒÍà ÖÉÓÁÓ ,ÁÔÖÉÊÁÓ *ÁÕÎÉÅĤÕ 3ÁÅÉÍÁȟ ËÕÒÁÓ 
ÄÁÌĂÂÎÉÅËÉ ɀ ÊÁÕÎÉÅĤÉ ÕÎ ÓËÏÌóÎÉ ɀ ÁÐÌÉÅÃÉÎàÊÁ ÇÁÔÁÖĂÂÕ ÕÎ ÖóÌÍÉ 
ÐÉÌÎÖóÒÔĂÇÉ ÌĂÄÚÄÁÒÂÏÔÉÅÓ ÌóÍÕÍÕ ÐÉÅĒÅÍĤÁÎÁÓ ÐÒÏÃÅÓàȢ 
 

£Ă ÐÁÖÁÓÁÒÁ ÓÅÓÉÊÁ ÔÉËÁ ÁÉÚÖÁÄĂÔÁ ËÖÁÌÉÔÁÔĂÖàÓ ÄÅÂÁÔóÓ ÐÁÒ ÍıÓÕ ÖÁÌÓÔÓ ÔÕÒÐÍàËÏ ÁÔÔĂÓÔĂÂÕȟ ËÕÒàÓ 
ÐÉÅÄÁÌĂÊàÓ ÄÅÐÕÔàÔÉȟ ÖÁÌÄĂÂÁÓ ÐàÒÓÔàÖÊÉȟ ÅËÓÐÅÒÔÉ ÕÎ ÎÅÖÁÌÓÔÉÓËÏ ÏÒÇÁÎÉÚàÃÉÊÕ ÐàÒÓÔàÖÊÉȢ 0ÁÒÌÁÍÅÎÔà 
ÎÏÔÉËÁ ËÏÎÆÅÒÅÎÃÅ ȵ/ÐÔÉÍàÌÓ ÎÁÃÉÏÎàÌÏ ÁÔÔĂÓÔĂÂÁÓ ÓÔÒÁÔóúÉÊÕ ÉÅÖÉÅĤÁÎÁÓ ÕÎ ÕÚÒÁÕÄÚĂÂÁÓ 
ÍÅÈàÎÉÓÍÓȱȟ Ëà ÁÒĂ Saeimas un ÎÅÖÁÌÓÔÉÓËÏ ÏÒÇÁÎÉÚàÃÉÊÕ ÆÏÒÕÍÓ ȵ3ÔÁÂÉÌÉÔàÔÅȢ 0ÁÒÔÎÅÒĂÂÁȢ 
!ÔÔĂÓÔĂÂÁȱȢ £Ï ÐÁÓàËÕÍÕ ÄÁÌĂÂÎÉÅËÉ ÄÉÓËÕÔóÊÁ ÐÁÒ ÂıÔÉÓËÉÅÍ ÊÁÕÔàÊÕÍÉÅÍ ÖÁÌÓÔÓ ÎàËÏÔÎÅÓ 
ÁÔÔĂÓÔĂÂÁÉȢ 4ÉËÁ ÐàÒÒÕÎàÔÁÓ ÎÁÃÉÏÎàÌàÓ ÁÔÔĂÓÔĂÂÁÓ ÐÌàÎÏĤÁÎÁÓ ÐÒÉÏÒÉÔàÔÅÓȟ ÁÎÁÌÉÚóÔÁ ÄÅÍÏÇÒàÆÉÊÁÓ 
ÁÔÔĂÓÔĂÂÁȟ Ëà ÁÒĂ ÖóÒÔóÔÁ ÉÚÇÌĂÔĂÂÁÓ ÕÎ ÚÉÎàÔÎÅÓ ÎÏÚĂÍÅ ÖÁÌÓÔÓ ÔÁÕÔÓÁÉÍÎÉÅÃĂÂàȢ  
 
,ÁÉ ΰήαήȢÇÁÄà ,ÁÔÖÉÊÁ ÂıÔÕ ÐÌÁÕËÓÔÏĤÁ un ÁËÔĂÖÁ ÖÁÌÓÔÓȟ ËÕÒ ÉËÖÉÅÎÓ ÊıÔÁÓ ÄÒÏĤÓ ÕÎ ÐÉÅÄÅÒĂÇÓ ÕÎ 
ËÕÒà ÔÉÅË ÒÁÄĂÔÁÓ ÎÅÁÔËàÒÔÏÊÁÍÁÓ ÖóÒÔĂÂÁÓ ÚÉÎàÔÎóȟ ËÕÌÔıÒà ÕÎ ÅËÏÎÏÍÉËàȟ ÊÁÕ ÔÁÇÁÄ ÍÕÍÓ ÉÒ 
ÊàÁÐÚÉÎÁ ÎÅÐÉÅÃÉÅĤÁÍàÓ ÉÚÍÁÉĒÁÓ ÕÎ ÖÁÊÁÄÚĂÇÉÅ ÒÅÓÕÒÓÉȢ 6ÁÌÓÔÉÊȟ ÕÚĒóÍóÊÉÅÍ ÕÎ ÓÁÂÉÅÄÒĂÂÁÓ 
ÇÒÕÐàÍ ÐÉÅÍĂÔ ÕÎÉËàÌÉ ÒÅÓÕÒÓÉȟ ÕÎ ËÏÐĂÇÁ ÍóÒĈÁ ÖàÒÄà ÎÅÐÉÅÃÉÅĤÁÍÓ ÔÏÓ ÁÐÚÉÎàÔ ÕÎ ÉÚÍÁÎÔÏÔȟ ÌÁÉ 
ÖÅÉÄÏÔÕ ÓÔÁÂÉÌÕ ,ÁÔÖÉÊÁÓ ÒĂÔÄÉÅÎÕȢ  
 
3ÅÓÉÊÁÓ ÎÏÓÌóÇÕÍà ÎÏÔÉËÁ ÐÉÒÍà *ÁÕÎÉÅĤÕ 3ÁÅÉÍÁ, ËÕÒà ÐÉÅÄÁÌĂÊàÓ ÊÁÕÎÉÅĤÉ ÕÎ ÓËÏÌóÎÉ ÎÏ ÖÉÓÁÓ 
,ÁÔÖÉÊÁÓȢ )ÅÓÁÉÓÔĂÔÉÅÓ ÖÉĒÕÓ ÐÁÍÕÄÉÎàÊÁ ÐÁÔÉÅÓÁ ÖóÌóĤÁÎàÓ ÌĂÄÚÄÁÒÂÏÔÉÅÓȟ ÌÁÉ ËÏÐĂÇÉÅÍ ÓÐóËÉÅÍ 
ÐÉÌÎÖÅÉÄÏÔÕ ÕÎ ÁÔÔĂÓÔĂÔÕ ÍıÓÕ ÖÁÌÓÔÉ ÕÎ ÌÁÉ ÐÁĤÉ ÖÅÉÄÏÔÕ ÔàÓ ÎàËÏÔÎÉȢ 4ÉÅĤÉ ÊÁÕÎĂÂÁÓ ÄÅÇÓÍÅ ÕÎ 
ÖÁÒÂıÔ ÐÁÔ ÄÁĿÕ ÉÄÅÊÕ ÐàÒÇÁÌÖĂÂÁ ÓÎÉÅÄÚ ÖÁÊÁÄÚĂÇÏÓ ÉÍÐÕÌÓÕÓ ÎÏÚĂÍĂÇÕ ÉÄÅÊÕ ĂÓÔÅÎÏĤÁÎÁÉȟ Ëas ir 
ÌÉÅÌÓ ÉÅÇÕÖÕÍÓ ÎÅ ÔÉËÁÉ ÄÚÉÍÔÁÊÁÉ ÐÉÌÓóÔÁÉȟ ÎÏÖÁÄÁÍȟ ÂÅÔ ÁÒĂ visai Latvijai.  
 
0ÁÖÁÓÁÒÁ ÓÅÓÉÊÁÓ ÌÁÉËà 3ÁÅÉÍÁ ÉÅÖóÌóÊÁ ÊÁÕÎÏ 6ÁÌÓÔÓ ÐÒÅÚÉÄÅÎÔÕȢ $ÅÐÕÔàÔÉ ĤÁÊà ÓÅÓÉÊà ÁÉÚÖÁÄĂÊÁ ίί 
ÓóÄÅÓ ÕÎ ÐÉÅĒóÍÁ γδ ÌÉËÕÍÕÓȢ 3ÁÖÕËàÒt 10.3ÁÅÉÍà ÐÁÖÉÓÁÍ ÔÉËÁ ÐÉÅĒÅÍÔÉ ΰΰγ ÌÉËÕÍÉȢ  
 
2ÅÚÕÍóÊÏÔ ÓÅÓÉÊÁÓ ÄÁÒÂÕȟ ÖóÌÏÓ ÎÏÒàÄĂÔȟ ËÁ ÉÒ ČÏÔÉ ÓÖÁÒĂÇÓ ÐÒÉÅËĤÎÏÓÁÃĂÊÕÍÓȟ ÌÁÉ ÍóÓ ÖÁÒóÔÕ ÐÁÎàËÔ 
ÐàÒÍÁÉĒÁÓ ÍıÓÕ ÖÁÌÓÔĂȟ ÐÒÏÔÉȟ ËÁÔÒÁÍ ÐÅÒÓÏÎĂÇÉ ÉÒ ÊàÇÒÉÂ ËÁÕÔ ËÏ ÍÁÉÎĂÔ ÕÎ ÍÁÉÎĂÔÉÅÓ ÐÁĤÉÅÍȢ 
IlgtspóÊĂÇÁ ÖÁÌÓÔÓ ÁÔÔĂÓÔĂÂÁ ÉÒ ÉÅÓÐóÊÁÍÁȟ ÊÁ ÖÉÓÉ ɀ ÄÅÐÕÔàÔÉȟ ÖÁÌÄĂÂÁȟ ÕÚĒóÍóÊÉ ÕÎ ÓÁÂÉÅÄÒĂÂÁ ɀ pie 
ĤÉÅÍ ÊÁÕÔàÊÕÍÉÅÍ ÓÔÒàÄàÓ ËÏÐà.  
 
.ÏÓÌóÇÕÍà ÖóÌÏÓ ÐÁÔÅÉËÔÉÅÓ ÖÉÓÉÅÍ 3ÁÅÉÍÁÓ ÄÅÐÕÔàÔÉÅÍȟ ÄÁÒÂÉÎÉÅËÉÅÍȟ ÐÁÒÌÁÍÅÎÔÁ ÓÁÄÁÒÂĂÂÁÓ 
ÐÁÒÔÎÅÒÉÅÍȟ Ëà ÁÒĂ ÉËÖÉÅÎÁÍ ,ÁÔÖÉÊÁÓ ÉÅÄÚĂÖÏÔàÊÁÍ ÐÁÒ ÌĂÄÚĤÉÎóÊÏ ÓÁÄÁÒÂĂÂÕȢ 0ÁÌÄÉÅÓ ÐÁÒ ÊıÓÕ 
ÌÁÂÁÊàÍ ÉÄÅÊàÍ ÕÎ ÉÅÒÏÓÉÎàÊÕÍÉÅÍ ɀ ËÏÐĂÇÉ ÓÔÒàÄàÊÏÔ ,ÁÔÖÉÊÁÓ ÌÁÂàȦ 
 

0ÁÔÉÅÓà ÃÉÅĒàȟ 
 
 

3ÏÌÖÉÔÁ @ÂÏÌÔÉĒÁ, 
3ÁÅÉÍÁÓ ÐÒÉÅËĤÓóÄóÔàÊÁ 
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SAEIMAS KOMISIJAS  
 
PǛc Saeimas sanǕkġanas parlaments izveido komisijas, nosakot to locekǸu skaitu un uzdevumus. 
Komisijas tiek veidotas, ievǛrojot proporcionǕlu frakciju pǕrstǕvǭbu. IzǺǛmums ir MandǕtu, Ǜtikas un 
iesniegumu komisija un NacionǕlǕs droġǭbas komisija, kurǕs ir pa vienam pǕrstǕvim no katras frakcijas. 
Darbu sagatavoġanai vai seviġǵu uzdevumu veikġanai komisija var izveidot ne vairǕk kǕ divas 
apakġkomisijas. SavukǕrt atseviġǵu likumdoġanas uzdevumu veikġanai Saeima var veidot speciǕlas 
komisijas, tǕpat noteiktiem gadǭjumiem var iecelt arǭ parlamentǕrǕs izmeklǛġanas komisijas.  
 
ParlamentǕ pastǕvǭgi darbojas Saeimas kǕrtǭbas rullǭ noteiktǕs komisijas, kas strǕdǕ noteiktǕ 
likumdoġanas jomǕ vai pilda citus uzdevumus, piemǛram, izskata deputǕtu pieprasǭjumus, vǛrtǛ 
publisko izdevumu pamatotǭbu, izskata iespǛjamos deputǕtu Ǜtikas pǕrkǕpumus vai izvǛrtǛ Latvijas 
nacionǕlǕs pozǭcijas Eiropas Savienǭbas (ES) jautǕjumos. Patlaban SaeimǕ darbojas 16 komisijas un 12 
apakġkomisijas. Lǭdz ġǭ gada 24.maijam SaeimǕ darbojǕs arǭ parlamentǕrǕs izmeklǛġanas komisija. 
 
Saeimas komisijas sagatavo izskatǭġanai lietas, kas tiek apspriestas Saeimas sǛdǛs. Pamatojoties uz 
Saeimas lǛmumiem, komisijas izskata likumprojektus, priekġlikumus un iesniegumus.  
 
Otrs komisiju darba virziens ir izpildvaras darbǭbas uzraudzǭġana, izskatot sabiedrǭbǕ aktuǕlus 
jautǕjumus un sprieģot par nepiecieġamajiem uzlabojumiem ministriju, valsts un paġvaldǭbu iestǕģu 
darbǕ. Komisijas organizǛ regulǕras tikġanǕs ar ministriem vai attiecǭgo institȊciju pǕrstǕvjiem, lai 
apspriestu komisijas kompetencǛ esoġos jautǕjumus, kǕ arǭ sniedz savas rekomendǕcijas un 
ieteikumus izpildvaras darba uzlaboġanai, tǕdǛjǕdi realizǛjot parlamentǕro kontroli pǕr valdǭbas darbu.  
 
Lemjot par atbalstu likumprojektiem un vǛrtǛjot izpildvaras darbu, komisiju deputǕti uzklausa atbildǭgo 
ministriju argumentus, kǕ arǭ nozares lietpratǛju, sociǕlo partneru un nevalstisko organizǕciju viedokǸus. 
Komisiju sǛdǛs sastopas daģǕdas intereses, atġǵirǭgi politiskie uzskati un daudzpusǭgi viedokǸi par to, 
kǕds bȊtu piemǛrotǕkais konkrǛtǕs problǛmas risinǕjums. 
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ǔRLIETU KOMISIJA 
 
Komisija izskata ar ǕrlietǕm saistǭtus tiesǭbu aktus, kǕ arǭ veic parlamentǕro kontroli pǕr Ǖrlietu jomu. 
Pirms apsprieġanas Saeimas sǛdǛ komisija izskata un lemj par starpvalstu lǭgumiem, Latvijas 
pievienoġanos starptautiskǕm konvencijǕm, kǕ arǭ citiem ar ǕrlietǕm saistǭtiem jautǕjumiem. KomisijǕ 
tiek saskaǺotas mȊsu valsts Ǖrpolitikas nostǕdnes un priekġlikumi starpvalstu attiecǭbu attǭstǭbai. 
Komisija izskata un apstiprina nominǛto Latvijas vǛstnieku kandidatȊras, tǕs viedoklis ir rekomendǛjoġs 
Valsts prezidentam, kurġ ieceǸ vǛstniekus amatǕ. TǕpat komisija vǛrtǛ Latvijas vǛstniecǭbu darbu. 
Komisija arǭ veic aktǭvu darbu starptautiskajǕ lǭmenǭ, skaidrojot valsts Ǖrpolitikas nostǕdnes. 
 

 
Komisijas sǛdǛ. No kreisǕs: J.Dombrava, A.LejiǺġ, S.Ġǵesters, I.Lieǥis, O.KalniǺġ. 
 
KOMISIJAS SASTǕVS 
 
Ojǖrs KalniǻĢ (VienotǮba)   priekĢsǜdǜtǖjs 
Iveta Grigule (ZZS)    priekġsǛdǛtǕja biedre 
Sergejs Mirskis (SC)    sekretǕrs 
JǕnis Dombrava (VL-TB/LNNK)   
Valentǭns Grigorjevs (SC)   
Atis LejiǺġ (Vienotǭba)   
Imants Lieǥis (Vienotǭba)  
Raimonds Rubiks (SC)   
StaǺislavs Ġǵesters (ZZS)   
Guntis Ulmanis (PLL)  
 
ǕRLIETU KOMISIJAS KONTAKTINFORMǕCIJA 
TǕlrunis: 67087315 
E-pasts: arlietu.komisija@saeima.lv 

mailto:arlietu.komisija@saeima.lv
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£ÁÊà ÓÅÓÉÊà @ÒÌÉÅÔÕ ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÄÁÒÂà ÌÉÅÌàËÁÉÓ ÕÚÓÖÁÒÓ ÂÉÊÁ ÌÉËÔÓ ÕÚ ÓÁÄÁÒÂĂÂÕ ÁÒ ES Austrumu 
ÐÁÒÔÎÅÒĂÂÁÓ ÖÁÌÓÔĂÍȢ 
 
-ÁÉÊà ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÄÅÌÅÇàÃÉÊÁȟ ËÕÒà 
ÂÉÊÕ ÅÓȟ ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÐÒÉÅËĤÓóÄóÔàÊÁ 
biedre Iveta Grigule un Guntis 
5ÌÍÁÎÉÓȟ ÄÅÖàÍÉÅÓ ÕÚ ÖÉÅÎÕ ÎÏ 
Austrumu parÔÎÅÒĂÂÁÓ ÖÁÌÓÔĂÍ ɀ 
'ÒÕÚÉÊÕȢ -ÕÍÓ ÂÉÊÁ ČÏÔÉ ÐÌÁĤÁ 
programma, kuras ietvaros 
ÐÁÒÌÁÍÅÎÔà ÔÉËàÍÉÅÓ ÇÁÎ ÁÒ 
ÖÁÌÄÏĤàÓ ËÏÁÌĂÃÉÊÁÓȟ ÇÁÎ 
ÏÐÏÚĂÃÉÊÁÓ ÄÅÐÕÔàÔÉÅÍȟ ÁÒ 
ÖÁÌÄĂÂÁÓ ÐàÒÓÔàÖÊÉÅÍȟ Ëà ÁÒĂ 
ÁÐÍÅËÌóÊàÍ 'ÒÕÚÉÊÁÓ ɀ Krievijas 
ËÁÒÁ ÌÁÉËÁ ÂóÇČÕ ÎÏÍÅÔÎes un 
ÒÏÂÅĿÕ ÁÒ $ÉÅnvidosetiju. 

AttǛlǕ: O.KalniǺġ. 
 

$ÒĂÚ ÁÐÒÉÔóÓ ÔÒĂÓ ÇÁÄÉ ËÏÐĤ ËÏÎÆÌÉËÔÁ ÓàËÕÍÁȟ ÂÅÔ ÓÉÔÕàÃÉÊÁ ÎÁÖ ÂıÔÉÓËÉ ÕÚÌÁÂÏÊÕÓÉÅÓȢ £ÉÓ ÆÁËÔÉÓËÉ ir 
ÉÅÓÁÌÄóÔÓ ËÏÎÆÌÉËÔÓȟ ËÕÒÁ ÒÉÓÉÎàĤÁÎà ÄÉÅÍĿóÌ ÎÁÖ ÐÒÏÇÒÅÓÁȟ ÕÎ ÓÁÒÕÎÁÓ ÁÒ +ÒÉÅÖÉÊÕ ÎÅÖÉÒÚàÓ ÕÚ 
ÐÒÉÅËĤÕȢ 4ÉÅĤÉ ÐÒÅÔóÊÉ ɀ ir  ÐÁÚĂÍÅÓ ÐÁÒ +ÒÉÅÖÉÊÁÓ ËÁÒÁÓÐóËÁ ÖÉÅÎĂÂÕ ÐÁÌÉÅÌÉÎàĤÁÎÕ ËÏÎÆÌÉËÔÁ ÚÏÎàȢ 
!ÐÍÅËÌóÊÏÔ ÁÄÍÉÎÉÓÔÒÁÔĂÖÏ ÒÏÂÅĿÕ ÁÒ $ÉÅÎÖÉÄÏÓÅÔÉÊÕȟ ÐÁĤÉ ÖÁÒóÊàÍ ÐàÒÌÉÅÃÉÎàÔÉÅÓȟ ÃÉË ÓÁÓÐÒÉÎÇÔÁ 
ÓÉÔÕàÃÉÊÁ ÔÕÒ ÉÒ ÉË ÄÉÅÎÁÓȢ 4ÉÅĤÉ ÍıÓÕ ÖÉÚĂÔÅÓ ÌÁÉËà ÕÚ ĤĂÓ ÒÏÂÅĿÁÓ ÔÉËÁ ÓÁĤÁÕÔÉ ÖÁÉÒàËÉ ÇÒÕÚĂÎÕ 
ÊÁÕÎÉÅĤÉȢ  
 
6ÁÒ ÔÅÉËÔȟ ËÁȟ ÎÅÓËÁÔÏÔÉÅÓ ÕÚ 'ÒÕÚÉÊÁÓ ÃÅÎÔÉÅÎÉÅÍȟ ÓÉÔÕàÃÉÊÁ ĤÁÊà ËÏÎÆÌÉËÔà ÎÁÖ ÍÁÉÎĂÊÕÓÉÅÓ ÕÚ ÌÁÂÏ 
ÐÕÓÉȢ 5ÚÓËÁÔÕȟ ËÁ ÍÕÍÓ ÊàÔÕÒÐÉÎÁ ÁÔÇàÄÉÎàÔ ÐÁÓÁÕÌÅÉ ÐÁÒ ĤÏ ÉÅÓÁÌÄóÔÏ ËÏÎÆÌÉËÔÕ ÕÎ ÎÅÐÉÅĒÅÍÁÍÏ 
ÓÉÔÕàÃÉÊÕȟ ËÕÒÁÉ ÎÅÐÉÅÃÉÅĤÁÍÓ ÒÉÓÉÎàÊÕÍÓȢ *àÁÔÇàÄÉÎÁȟ ËÁ +ÒÉÅÖÉÊÁÓ ËÁÒÓÐóËÓ ÊÏÐÒÏÊàÍ ÏËÕÐó 
'ÒÕÚÉÊÁÓ ÔÅÒÉÔÏÒÉÊÕȢ 4àÄóČ ίγȢÊıÎÉÊà @ÒÌÉÅÔÕ ËÏÍÉÓÉÊÁ ÐÉÅĒóÍÁ ÐÁÚÉĒÏÊÕÍÕ ÐÁÒ ÁÔÂÁÌÓÔÕ 'ÒÕÚÉÊÁÓ 
ÔÅÒÉÔÏÒÉàÌÁÊÁÉ ÉÎÔÅÇÒÉÔàÔÅÉȢ  
 
)ÎÔÅÒÅÓÁÎÔÉȟ ËÁ ÐÁÒ !ÕÓÔÒÕÍÕ ÐÁÒÔÎÅÒĂÂÕ ÅÓ ÒÕÎàÊÕ ÁÒĂ "ÁÌÔÉÊÁÓ ÕÎ :ÉÅÍÅČÖÁÌÓÔÕ Ðarlamentu 
@ÒÌÉÅÔÕ ËÏÍÉÓÉÊÕ ÐÒÉÅËĤÓóÄóÔàÊÕ ÓÁÎàËÓÍóȟ ËÁÓ ÎÏÔÉËÁ .ÏÒÖóúÉÊÁÓ ÇÁÌÖÁÓÐÉÌÓóÔà /ÓÌÏȢ 4àÐÁÔ 
!ÕÓÔÒÕÍÕ ÐÁÒÔÎÅÒĂÂÁÓ ÊÁÕÔàÊÕÍÓ ÂÉÊÁ ÁÒĂ %3 ÄÁÌĂÂÖÁÌÓÔÕ ÐÁÒÌÁÍÅÎÔÕ @ÒÌÉÅÔÕ ËÏÍÉÓÉÊÕ ÓÁÎàËÓÍÅÓ 

ÄÉÅÎÁÓËàÒÔĂÂà 5ÎÇàÒÉÊÁÓ 
ÇÁÌÖÁÓÐÉÌÓóÔà "ÕÄÁÐÅĤÔàȢ  
 
ES patlaban ČÏÔÉ ÌÉÅÌÁ ÕÚÍÁÎĂÂÁ 
ÔÉÅË ÐÉÅÖóÓÔÁ ÎÏÔÉÅËÏĤÁÊÁÍ 
:ÉÅÍÅČàÆÒÉËàȢ 0ÒÏÔÁÍÓȟ 
6ÉÄÕÓÊıÒÁÓ ÄÉÅÎÖÉÄÕ ÒÅúÉÏÎà 
ÎÏÔÉÅËÏĤÁÉÓ %ÉÒÏÐÁÉ ÉÒ ČÏÔÉ 
ÂıÔÉÓËÓȟ ÊÏ ÃÉÅĤÉ ÓÁÉÓÔĂÔÓ ÁÒ 
ÉÍÉÇÒàÃÉÊÁÓ ÐÌıÓÍÁÓ 
ÐÉÅÁÕÇÕÍÕȢ 4ÏÍóÒ ,ÁÔÖÉÊÁ 
ÖÉÅÎÍóÒ ÕÚÓÖóÒÕÓÉȟ ËÁ ÕÚ ĤÏ 
ÒÅúÉÏÎÕ ÎÅÄÒĂËÓÔ ËÏÎÃÅÎÔÒóÔ 
visu %3 ÕÚÍÁÎĂÂÕȟ ÁÔÓÔàÊÏÔ 
ÎÏÖàÒÔà %ÉÒÏÐÁÓ !ÕÓÔÒÕÍÕÓȢ    

AttǛlǕ no kreisǕs: S.Ġǵesters, I.Lieǥis. 
 

3ÁÇÁÉÄàÍÓȟ ËÁ ÌĂÄÚ ÁÒ 0ÏÌÉÊÁÓ ÐÒÅÚÉÄÅÎÔıÒÁÓ ÓàËÕÍÕ %3 0ÁÄÏÍóȟ !ÕÓÔÒÕÍÕ ÐÁÒÔÎÅÒĂÂÁ ÔÉËÓ 
ÁËÃÅÎÔóÔÁ atkal no jaunaȢ 0ÏČÉÅÍȟ ÌĂÄÚĂÇÉ Ëà "ÁÌÔÉÊÁÓ ÖÁÌÓÔĂÍȟ ÉÒ ÓÖÁÒĂÇÉ ÓÁÇÌÁÂàÔ ĤÏ ÆÏËÕÓÕ ÕÚ 
%ÉÒÏÐÁÓ !ÕÓÔÒÕÍÕ ËÁÉÍÉĒÉÅÍȢ  
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.Ï ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÓÁÇÁÔÁÖÏÔÁÊÉÅÍ ÕÎ ÖÉÒÚĂÔÁÊÉÅÍ ÌÉËÕÍÐÒÏÊÅËÔÉÅÍ ÖóÌÏÓ ÁÔÚĂÍóÔ 3ÁÅÉÍÁÓ ÒÁÔÉÆÉÃóÔÏ 
,ÁÔÖÉÊÁÓ ÕÎ +ÒÉÅÖÉÊÁÓ ÌĂÇÕÍÕ ÐÁÒ ÎÏÄÏËČÕ ÄÕÂÕÌÔàÓ ÕÚÌÉËĤÁÎÁÓ ÕÎ ÎÏÄÏËČÕ ÎÅÍÁËÓàĤÁÎÁÓ 
ÎÏÖóÒĤÁÎÕ ÁÔÔÉÅÃĂÂà ÕÚ ÉÅÎàËÕÍÕ ÕÎ ËÁÐÉÔàÌÁ ÎÏÄÏËČÉÅÍȢ £ÉÓ ÉÒ ÖÉÅÎÓ ÎÏ ÂıÔÉÓËàËajiem 
ÓÔÁÒÐÖÁÌÓÔÕ ÌĂÇÕÍÉÅÍȟ Ëo ÓÁÖÁÓ ÖÉÚĂÔÅÓ ÌÁÉËà ÐÁÒÁËÓÔĂÊÁ 6ÁÌÓÔÓ ÐÒÅÚÉÄÅÎÔÓ 6ÁÌÄÉÓ :ÁÔÌÅÒÓȢ ,ĂÇÕÍÁ 
ÒÁÔÉÆÉËàÃÉÊÁ ÒÁÄĂÓ ÓÔÁÂÉÌÕ ÉÎÖÅÓÔĂÃÉÊÕ ÖÉÄÉ ÕÎ ÁÔÖÉÅÇÌÏÓ ÍıÓÕ ÖÁÌÓÔÓ ÕÚĒóÍóÊÕ ÄÁÒÂÕ +ÒÉÅÖÉÊàȢ  
 
4àÐÁÔ ÊàÁÔÚĂÍó ÒÁÔÉÆÉÃóÔÁÉÓ %3 ÂÒĂÖàÓ ÔÉÒÄÚÎÉÅÃĂÂÁÓ ÌĂÇÕÍÓ ÁÒ $ÉÅÎÖÉÄËÏÒÅÊÕȟ ËÁÓ ÁÔÃÅÌÓ ÌÉÅÌàÓ 
ÉÅÖÅÄÍÕÉÔÕ ÂÁÒÊÅÒÁÓ ÕÎ ÁÒ ÔÏ ÖÅÉÃÉÎàÓ ,ÁÔÖÉÊÁÓ ÕÚĒóÍóÊÕ ËÏÎËÕÒóÔÓÐóÊÕ ĤÁÊà @ÚÉÊÁÓ ÖÁÌÓÔĂȢ 
 
6ÉÓÂÅÉÄÚÏÔ ÊàÍÉÎ ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÖÉÒÚĂÔÁÉÓ ÕÎ 3ÁÅÉÍÁÓ ÒÁÔÉÆÉÃóÔÁÉÓ ÌĂÇÕÍÓ ÐÁr Eiropas Elektronisko 
ÓÁËÁÒÕ ÒÅÇÕÌÁÔÏÒÕ ÉÅÓÔàÄÅÓ ɉ"%2%#Ɋ ÂÉÒÏÊÁ ÉÚÖÉÅÔÏĤÁÎÕ 2ĂÇàȢ ,ĂÄÚ ĤÉÍ ,ÁÔÖÉÊÁÓ ÂÉÊÁ ÖÉÅÎÁ ÎÏ 
ÒÅÔÁÊàÍ %3 ÄÁÌĂÂÖÁÌÓÔĂÍȟ ËÕÒ ÎÅÂÉÊÁ ÉÚÖÉÅÔÏÔÁ ÎÅÖÉÅÎÁ %3 ÁúÅÎÔıÒÁȢ "%2%# ÂÉÒÏÊà ÓÔÒàÄàÓ ÖÁÉÒàË 
ÐÁÒ αή ÄÁÒÂÉÎÉÅËÉÅÍȟ ÂÅÔ ÕÚ ÄÁĿàÄàÍ ÓÁÎàËÓÍóÍ ÒÅÇÕÌàÒÉ ÉÅÒÁÄĂÓÉÅÓ ÐàÒÓÔàÖÊÉ ÎÏ ÖÉÓàÍ 
ÄÁÌĂÂÖÁÌÓÔĂÍȢ ,ĂÄÚ ÁÒ ÔÏ ĤàÄÁÓ ÁúÅÎÔıÒÁÓ ÉÚÖÉÅÔÏĤÁÎÁ ÎÅÓĂÓ ÉÅÎàËÕÍÕÓ ÁÒĂ ÔÒÁÎÓÐÏÒÔÁ ÕÎ ÖÉÅÓÎĂÃÕ 
ÂÉÚÎÅÓÁ ÊÏÍà ÓÔÒàÄàÊÏĤÁÊÉÅÍȢ 
 
 
 

/ÊàÒÓ +ÁÌÎÉĒĤȟ 
@ÒÌÉÅÔÕ ËÏÍÉÓÉÊÁÓ ÐÒÉÅËĤÓóÄóÔàÊÓ 
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BUDĢETA UN FINANĠU (NODOKǷU) KOMISIJA 
 

Komisija pirms Saeimas balsojumiem izskata likumprojektus, kas saistǭti ar valsts budģetu, finansǛm un 
nodokǸiem. TǕpat komisija skata ziǺojumus par valsts ekonomikas attǭstǭbas tendencǛm, problǛmǕm un 
nǕkotnes perspektǭvǕm, kǕ arǭ regulǕri iepazǭstas ar Finanġu ministrijas ziǺojumiem par budģeta izpildi. 
Ikdienas darbǕ komisija pǕrrauga Finanġu ministrijas, Finanġu un kapitǕla tirgus komisijas un Latvijas 
Bankas darbu. Komisijas darbǕ iesaistǭta arǭ Latvijas Paġvaldǭbu savienǭba, profesionǕlǕs asociǕcijas, 
valsts pǕrvaldes institȊcijas un nevalstiskǕs organizǕcijas.  
 

Komisijas sǛdǛ. AttǛlǕ no kreisǕs: V.Kravcovs, I.Pimenovs, J.VucǕns, J.Reirs, D.Zemmers. 

 

KOMISIJAS SASTǕVS 
 
Jǖnis Reirs (VienotǮba)  priekĢsǜdǜtǖjs 
JǕnis VucǕns (ZZS)   priekġsǛdǛtǕja biedrs 
Didzis Zemmers (ZZS)   sekretǕrs 
Andris Buiǵis (Vienotǭba)   
Aivars Dronka (ZZS)   
Guntars Galvanovskis (Vienotǭba)   
ValǛrijs Kravcovs (SC)   
Imants ParǕdnieks (VL-TB/LNNK)   
Igors Pimenovs (SC)   
Ivans Ribakovs (SC)   
KǕrlis Ġadurskis (Vienotǭba)   
Andris ĠǵǛle (PLL)   
JǕnis Urbanoviļs (SC) 
 
BUDģETA UN FINANġU (NODOKǸU) KOMISIJAS KONTAKTINFORMǕCIJA 
TǕlrunis: 67087318 
E-pasts: budzeta.komisija@saeima.lv 

mailto:budzeta.komisija@saeima.lv

















































































